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I n t e r p e l a c j a    m i ę d z y s e s y j n a 

Dotyczy: Elektrociepłowni „KRAKÓW” S.A. 

Panie Prezydencie w dniu 19 marca 2009 roku Ministerstwo Skarbu Państwa 
sprzedało 28,05 % akcji Elektrociepłowni „KRAKÓW” S.A. spółce EDF 
International. Tym samym Francuzi przejęli całkowita kontrolę nad strategicznym dla 
miasta producentem ciepła i energii elektrycznej. 

Proszę o informację czy Pan Prezydent podejmował w tej sprawie działania idące 
w kierunku przekazania lub sprzedaŜy Gminie Kraków wyŜej wymienionych akcji. 
JeŜeli tak to proszę o informację ile razy władze miasta występowały o przekazanie 
akcji ECK S.A. Interesuje mnie informacja od roku 2002 i ewentualna 
korespondencją z Ministerstwem Skarbu Państwa. 

Nie ukrywam swojego zaniepokojenia poniewaŜ uzaleŜnienie Gminy Kraków, a 
przede wszystkim jej mieszkańców od jednego dostarczyciela ciepła i energii 
elektrycznej czyli monopolisty nie wróŜy nic dobrego naszemu miastu. 

 

 

załączniki: [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] 

 

 


